

St. Paul's College Primary School Application for Junior Class One in 2017-2018 Schedule and Notes for the 1st Interview

- 1. On the interview day, please bring along
 - a. Online application
 - The "Application Receipt" email (Please print that email)
 - A document with the student's recent photo for identification (e.g. Student's card or Student's handbook)
 - Birth Certificate / I.D. Card (please bring along the original for verification)
 - One self-addressed stamped envelope (please write the application number at the right hand bottom corner of the envelope)

b. Application by hand

- A document with the student's recent photo for identification (e.g. Student's card or Student's handbook) and
- The receipt bearing our school name and the application number
- 2. There will be temperature checks in the school.
- 3. Please wear a face mask, if necessary.
- 4. If the student is late, he will not be admitted for the interview.
- 5. If the student is absent from the 1st Interview, he will be considered withdrawn from the JC1 Admission Application.

Request for change of time will not be entertained.

6. In case of bad weather, the Interview Schedule will be arranged as follows:

Morning Session : 8:30 a.m. – 11:45 a.m.

Interview dates: 7/10/2016 (Friday), 8/10/2016 (Saturday)

If the red/black rainstorm warning, Typhoon Signal No. 8 or above is hoisted before and is still in force at 7:30 a.m., the interview will be postponed to 15th October 2016 (Saturday), the time and the venue will be the same.

Afternoon Session : 1:45 p.m. – 3:00 p.m.

Interview date: 7/10/2016 (Friday)

If the red/black rainstorm warning, Typhoon Signal No. 8 or above is hoisted before and is still in force at 12:00 noon, the interview will be postponed to 15th October 2016 (Saturday), the time and the venue will be the same.

In case of any change in the schedules due to unfavourable weather conditions, please refer to the School web page for updated details on the day of the interview.



聖保羅書院小學 二零一七至二零一八年度小一學位申請 第一輪面見備忘

- 1. 面見當天,家長須帶備以下文件作核實:
 - a. 網上遞交報名表格者,須帶備
 - -- 本校以電郵發出的《入學申請回覆書》(Application Receipt) (請自行列印 該電郵)
 - -- 附有學生近照的身份證明文件 (如幼稚園學生證或手冊)
 - -- 出世紙/身份證正本 (即時核對並退還)
 - -- 連郵票及地址的信封 1 個(請在信封的右下方寫上申請編號)

b. 親身遞交報名表格者,須帶備

- -- 附有學生近照的身份證明文件(如幼稚園學生證或手冊)及
- -- 報名費收據
- 2. 當天,學校將為學生及其家長量度體溫。
- 3. 學生如身體不適,請戴上口罩。
- 4. 學生遲到,將不允許進入課室進行面見。
- 5. 學生未能準時出席第一次面見,則作放棄是次小一學位申請。 面見日期及時間均不獲更改。
- 6. 惡劣天氣之面見安排:

上午部份:8:30 a.m. - 11:45 a.m.

面見日期:7/10/2016(星期五),8/10/2016(星期六)

如天文台於早上七時三十分發出紅色或黑色暴雨警告信號、懸掛八號或以上風球, 2017-2018 小一面見將順延至十月十五日(星期六)同一時間舉行。

下午部份:1:45 p.m. - 3:00 p.m. 面見日期:7/10/2016(星期五)

如天文台於正午十二時發出紅色或黑色暴雨警告信號、懸掛八號或以上風球,2017-2018小一面見(下午部份)將順延至十月十五日(星期六)同一時間舉行。

如因不穩定天氣而引致面見安排有任何改動,本校將透過學校網頁發放相關資訊, 家長須自行閱覽。

Meeting Schedule 面見安排

Interview Date 面見日期	Arrival Time 到達時間	Group 組別	Serial No. / Ref. No. 學生申請編號
7 – 10 – 2016 (Friday 星期五)	8:30 am	А	A170001 – A170153
	9:00 am	В	173001 – 173145
	9:30 am	С	A170320 – A170481
	10:00 am	D	A171058 – A171233
	10:45 am	E	A171234 – A171405
	11:15 am	F	173146 – 173290
	1:45 pm	G	A170482 – A170677
	2:15 pm	Н	A170678 – A170885
	2:45 pm	J	A170886 – A171057
8 – 10 – 2016 (Saturday 星期六)	8:30 am	К	A171577 – A171740
	9:00 am	Ľ	A171741 – A171902
	9:30 am	M	A171903 – A172071
	10:00 am	N	173435 – 173479 A172072 – A172185
	10:45 am	Р	A170155 – A170319
	11:15 am	Q	A171406 – A171575
	11:45 am	R	173291 – 173434